



# **REGULAMIN PRZYJMOWANIA ZWIERZĄT W CENTRUM ZDROWIA I WYPOCZYNKU „IKAR”**

1. Na terenie CZiW IKAR mogą przebywać TYLKO PSY I KOTY o wadze nie przekraczającej 20 kg i do wysokości 40 cm (nie dotyczy psów przewodników).
2. CZiW IKAR przyjmuje zwierzęta za dodatkową opłatą wskazaną w cenniku.
3. Zgodę na pobyt zwierzęcia w obiekcie wydaje recepcja, jeżeli zwierzę spełnia wymagania regulaminu.
4. Do CZiW IKAR przyjmowane są wyłącznie zwierzęta zdrowe, posiadające aktualne książeczki zdrowia.
5. Jeżeli Państwa zwierzę lubi siedzieć na kanapie lub łóżku, prosimy o położenie specjalnej maty w celu zabezpieczenia miejsca przed zabrudzeniem.
6. Prosimy o wywieszenie na klamkę zawieszki informującej, że w pokoju znajduje się zwierzę (dla informacji pozostałych Gości i pracowników IKARA).
7. Wszystkie szkody w mieniu CZiW IKAR bądź mieniu innych Gości oraz zabrudzenia wymagające dodatkowej pracy personelu, spowodowane przez zwierzęta, będą indywidualnie wyceniane przez Dyrekcję obiektu, a ich kosztami będą obciążeni Właściciele zwierząt.
8. Prosimy o nie pozostawianie zwierząt samych w pokoju. Właściciele są odpowiedzialni za zachowanie przez swoje zwierzęta ciszy w obiekcie i niezakłócanie spokoju innym Gościom. W przypadku powtarzających się kilkakrotnie skarg ze strony innych Gości bądź personelu, CZiW IKAR zastrzega sobie prawo do prośby o usunięcie zwierzęcia z obiektu.
9. Zabrania się wprowadzania zwierząt do punktów gastronomicznych (jadalnia, kawiarnia, lobby bar) oraz rekreacyjnych (baza zabiegowa, siłownia, basen, bawialnia).



# **RULES AND REGULATIONS OF ACCOMODATING ANIMALS IN CENTRUM ZDROWIA I WYPOCZYNKU "IKAR"**

1. ONLY DOGS AND CATS of the weight not exceeding 20 kg and height to 40cm (it does not concern guide dogs ) can stay within the premises of "IKAR".
2. "IKAR" accommodates animals for an extra charge specified in the price list.
3. The permission for the animal stay within the facility is given by the reception personnel if the animal meets the requirements of the rules and regulations.
4. "IKAR" accepts only animals which are healthy and have valid medical record books.
5. If your animal likes sitting on the sofa or bed, please lay a special mat in order to protect the place from dirt patches.
6. Please, hang on the door handle the notice informing that there is an animal in the room (for other guests and IKAR personnel to know about it).
7. All damages to the "IKAR" or other guests' property and dirt patches caused by animals, which require additional work of personnel will be calculated by the facility Management, and the animals' Owners will be charged with the costs.
8. Please, do not leave your animals in the room alone. The Owners are responsible for their animals remaining silent within the facility and for their not disturbing the peace of other Guests. In case of frequently repeated complaints made by the Guests or personnel, "IKAR" reserves the right to ask for the removal of the animal from the facility.
9. It is forbidden to take animals to the spots where the food is served (dining room, cafe, lobby-bar) and recreation places (treatment centre, Spa&Wellness, gym, swimming pool, playroom).



# HOTELORDNUNG – TIERE IM CENTRUM

## ZDROWIA I WYPOCZYNKU „IKAR”

1. Im CZiW „IKAR“ sind AUSSCHLIESSLICH HÜNDE UND KATZEN mit dem Gewicht bis 20 kg und Schulterhöhe bis 40 cm erlaubt (mit Ausnahme der Behindertenbegleithunde).
2. Für die Aufnahme von Tieren wird eine zusätzliche in der Preisliste aufgeführte Gebühr berechnet.
3. Die Erlaubnis für den Aufenthalt des Tieres im CZiW „IKAR“ wird von der Rezeption nach Maßgabe der in der Hotelordnung genannten Voraussetzungen erteilt.
4. Im CZiW „IKAR“ sind ausschließlich Tiere mit einem gültigen Impfausweis erlaubt.
5. Ist Ihr Tier daran gewöhnt auf einem Sofa oder im Bett zu liegen, bitten wir eine dafür geeignete Matte unterzulegen, um Verschmutzungen vorzubeugen.
6. Bringen Sie auf Ihre Tür ein Informationsschild auf, dass es sich im Zimmer ein Tier aufhält (zur Information der anderen Gäste und Mitarbeiter CZiW „IKAR“).
7. Jegliche Beschädigungen des Vermögens von „IKAR“ und des Vermögens anderer Gäste sowie Verschmutzungen, deren Entfernung mit einem zusätzlichen Aufwand verbunden ist, werden individuell von der Leitung CZiW „IKAR“ geschätzt und die Kosten werden den Tierhaltern auferlegt.
8. Bitte lassen Sie Ihre Tiere nicht alleine in Ihrem Zimmer. Die Tierhalter sind für die Einhaltung von Ruhe und Vermeidung der Ruhestörung verantwortlich. Bei wiederholten Beschwerden seitens der Gäste und/oder Mitarbeiter, behält sich „IKAR“ das Recht vor, um die Beendigung des weiteren Aufenthaltes des Tieres zu bitten.
9. In den gastronomischen Räumen (Speisesaal, Cafe, Lobby-Bar) sowie im Wellnessbereich (Behandlungsräume, Spa & Wellness, Fitnessraum, Schwimmbad, Spielraum) sind keine Tiere erlaubt.